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Z A P I S N I K
sa 35. sjednice 27.06. 2024. godine

Predsjedavajuća OV pozdravilaje sve prisutne.

lzvršenaje prozivka vijećnika.
Predsjedavajuća OV Vareš je pozvala vijećnika Riđić Krunu, kojem je CIK-a dodijelila

mandat da pristupi davanju svečane izjave. Predsjedavajuća OV Vareš je pristupila čitanju teksta
Svečane izjave, a vijećnik Kruno Ridićje dao a nakon toga i potpisao Svečnnu izjavu.

Vijećnik Kruno Ridić je potpisao i lzjavu o upoznavanju i prihvatanju Etičkog kodeksa u
budućem radu.

Prisutni vijećnici: Sahudina Beganović, Nurdin Begović, Mahira Brkić, Asmir Čizmo, Dario
Dodik, Zakir Džafo, Nazif Hajrić, Saban Ibrišimović, Emir Islamović, Mario Mirčić, Nedžad
Mušanović, Kruno Riđić, Malik Rizvanović, Nikola Simić i EšrefLikić.

Odsutni: Mirnes Ajanović, Amela Brkić, Zdenko Franjić i Igor Hinger.
Mahira Brkić , predsjedavajuća Općinskog vijeća Vareš konstatira da Vijeće može raditi jer

ima kvorum za rad sjednice.

Predsjedavajuća OV otvorila je 35. sjednicu s početkom u 14.00 sati, u velikoj sali Općine
Vareš.

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik? gosp. Zdravko Marošević, pomoćnik
načelnika — gosp. Ermin Musa, ispred Službe za privredu i finansije — gosp. Mirza Fatić, predsjednica
Komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina — gđa, Adaleta Pezo, predstavnik JU Centar za
socijalni rad Vareš , gosp. Kasim Fatić, direktor JP Veterinarska stanica d.o.o. Vareš » gosp. Suljo
Abadžija, direktor JU Dom Zdravlja Vareš — gosp. Fikret Opena, direktorica JU Centar za kulturu i

edukaciju Vareš — gđa. Šejla Kapetanović i predstavnici medija.
Sekretar OV Mersad Dido izvijestioje prisutne daje na 34. sjednici OV održanoj 29.04.2024

godine, Vijeće donijelo ćetiri (4) zaključka koji su realizovani. Postavljeno je osam (8) vijećničkih
pitanja. Na sva pitanjaje odgovoreno.

Općinski načelnik Zdravko Marošević pod aktuelnim pitanjima nije imao obraćanje.

adresa: Zvijezda 34, 71330 Vareš tel.: 00387 32 848 100;
identifikacijski broj: 4218285300002 fax: 00387 32 848 150;
depozitni račun Unicredit banka: web: www.vares.info
3380002210017420 e-mail: vares©bih.net.ba



(anšlijavanje vijećnika o dobivenom odgovoru)

Nije bilo izjašnjavanja.

(Vijećničkapitanja i Inicijative)
I |ativa

AsmirČizmo

Vijećnik Asmir Čizmo podnioje Inicijativu za kreiranje zvanične web stranice JKP d.o.o. Vareš.
(Inicijativa upućena za Javno komunalno preduzeće d.o.o. Vareš pisanim putem).

Općinski načelnikje izjavio da će Inicijativa biti dostavljena JKP d.o.o. Vareš. U vezi
kreiranja web stranice će odlučiti direktor, Nadzorni odbor ili menedžment preduzeća

Šaban Ibrišimović

1. .,Koliko i koje projektne ideje ili gotove projekteje kandidovala nadležna općinska Služba
ispred općine Vareš premaMinistarstvu financija Federacije putem Ministarstva financija
vlade ZDK za Program Javnih Investicija (PJI), za period 2024.—2026.7“

2. ,,Kada će konačno početi realizacija sanacije asfaltne dionice rc 444a Vareš-Bukovica, prema
triparitetnom sporazumu općine Vareš-Companije Adriatic Metals d.o.o. Vareš i resornog
Ministarstva za puteve i komunikacije Vlade ZDK?
(Pitanje se upućuje generalnom menadžeru Campanija Adriatic Metals d.o.o. Vareš i resornom kantonalnom
Ministarstvu za proslomo uređenje promet i komunikacije i zaštitu okoline Vlade ZDK)“

NazifHajrić

3. Moje pitanje se odnosi na MZ Dabravirie, gdje sam zamoljen od strane stanovnika da pitam
postoji li mogućnost da se ispred Općine Varešt ispred MZ Dabravine ili neke druge firme
uklone 3 stabla jablana? Stabla su u blizini kuća, koje bi mogli oštetiti, a tu je i glavna
saobraćajnica Breza—Dabravine—Vareš.

4. Kada će doći do realizacije projekta rasvjete u MZ Striježevo naselje Radonjići? Pitanje sam
postavljao nekoliko puta na prethodnim sjednicama, gdje sam dobio odgovor od strane
općinskog načelnika da će biti realizovano, međutim još nije došlo do realizacije.

Kruno Riđić

5. Moje pitanje se odnosi na osvjetljenje parking prostora iznad MUP-a, koji je nedavno
asfaltiran. Postoji li mogućnost, gosp. nač niče da nešto uradimo i da parking prostor
osvijetlimo, kako bi u potpunosti bio u funkciji?

6. Pješački prelazi kroz grad potpuno su izblijedili, mislim da bi trebali uputiti Urgenciju prema
Kantonu da nam označe te pješačke prelaze.



Dario Dodik

7. Zamoljen sam od strane Samira Kovačevića u vezi sa nemilim događajem oko veš kuhinje.
kad smo imali tešku raspravu, on tvrdi daje dostavio demant na izjave općinskog načelnika,
prije 6 mjeseci na adresu Općinskog vijeća. Da li je ikada to stiglo na adresu Vijeća, da li je
,,zaglavilo“ u općinskim službama i zbog čega sve do danas nije došlo na adresu Vijeća? (o
istomje datoje pojašnjenje)

8. Moje pitanje je upućeno prema predsjedavajućoj Općinskoj vijeća. Dobili smo informaciju da
ste imenovani za direktoricu, navedeno je i na stranici preduzeća. Obzirom da se radi ()
Javnom preduzeću, vi po Zakonu o sukobu interesa trebalo bi da ste u sukobu interesa. Da li
će odluke koje Vijeće donese, ukoliko vi ostanete da obnašate funkciju predsjedavajuće, biti
punovažne ukoliko se utvrdi Vaš sukob interesa i da li ' pametno da se potpisuju s vaše
strane, da li treba da u toku ove sjednice OV razmišljati o tome da se imenuje novi
predsjedavajući? (o istomje datoje pojašnjenje)

Nikola Šimić

9. Postoji li mogućnost da se postavi rasvjeta na dva mosta (vijadukt i most na brezičkoj cesti),
iako imaju ograde kritični su za vožnju noću'.7 Postavljanjem rasvjete bi se povećala sigurnost
učesnika u saobraćaju i poboljšao izgled mostova.

10. Na regionalnom putu R444a koji je od nedavno u funkciji, postoji problem horizontalne i

vertikalne signalizacije. Da lije Općina i općinske službe bile upućene u izradu projekata tog
puta i u izradi same signalizacije puta? Trebalo bi provjeriti sa onima koji su radili projekte za
taj put da se sam plan o signalizaciji nadogradi, da se stave putokazi i da se ljudi ne gube u tim
lavirintima puteva.

Emir Islamović

11. Kada će doći do realizacije obilježavanja parking prostora? Usvojena je Odluka u kojoj se
navodi daje rok 6 mjeseci da se izvrši obilježavanje parking prostora,

Predsjedavajuća OV stavilaje na raspravu Zapisnik sa 34. sjednice OV.

Nije bilo učesnika i predsjedavajuc'a OV stavilaje na izjašnjavanje Zapisnik sa 34. sjednice OV i

nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 14 glasova ,,ZA“ (trenutno odsutna
vijećnica Sahudina Beganović) usvojen Zapisnik sa 34. sjednice OV.

Predsjedavajuća OV stavila je na raspravu prijedlog dnevnog reda 35. sjednice OV koji je
usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.

Ispred predlagača pomoćnik načelnika Ermin Musa predložio je dopunu dnevnog reda sa tačkom
4. ,, Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina neposrednom pogodbom radi oblikovanja građevinske
čestice.“

Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje prijedlog
dnevnog reda 35. sjednice OV koji je usuglašen na Kolegiju Općinskog vijeća sa predloženom
dopunom i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 14 glasova ,,ZA“
(trenutno odsutna vijećnica Sahudina Beganović) usvojen sljedeći



10.

Dnevni red
Izvještaj o izvršenju budžeta Općine Vareš za period 01.01.2024. do 31.03.2024. godine.

(Pregled prihoda, primitaka i finansiranja po ekonomskim kategorijama)

Izvjestilac: Općinski načelnik.

PrijedlogOdluke o povjeravanju na upravljanje i raspolaganje opremom za prikupljanje otpada

JKP d.o.o. Vareš,

Izvjestilac: ErminMusa.

PrijedlogOdluke o stavljanju van snage Odluke o prodaji nekretnina neposrednom pogodhom
radi oblikovanja građevinske čestice.

Izvjestilac: Ermin Musa.

PrijedlogOdluke o prodaji nekretnina neposrednom pogodbom radi oblikovanja građevinske
čestice.

Izvjestilae: Ermin Musa.

PrijedlogOdluke o usvajanju Strategije informacionih tehnologija u službi digitalnog razvoja

OpćineVareš.

Izvjestilae: Rusmir Berberović.

Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za odabir korisnika sredstava Budžeta Općine Vareš

za 2024. godinu — Grant za neprofitne organizacije.

Izvjestilac: Malik Likić.

Izvještaj o radu JU ,,Centar za kulturu i edukaciju“Vareš za 2023. godinu.

Izvjestilao: Direktorica JU .

Izvještaj o radu JP .,Veterinarska stanica“ d.o.o. Vareš za 2023. godinu.

Izvjestilae: Direktor JF.

Izvještaj o radu JU ,,Dom zdravlja“ Varešm 2023. godinu.

Izvjestilac: Direktor JU.

Izvještaj () rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku svih općinskih službi za upravu u

2023. godini.

Izvjestilac: Mersad Dido.



11.

12.

13.

14.

15.

16.

17.

Izvještaj Komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina za 2023. godinu.
Izvjestilac: Adaleta Pezo.

Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica za 2023. godinu (mjesne Zajednice: Brgule,

Budoželje, Dabravine, Dragovići, Duboštica, Javornik, Kadarići, Ligatići, Mir, Pogar, Pržići,
Striježevo, Stupni Do, Vareš Majdan i Vijaka.

Izvjestilac: Mersad Dido.

Izvještaj o provođenju Odluke o komunalnom redu općine Vareš u 2023. godini.
Izvjestilac: Ermin Musa.

Informacija o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2023. godinu.
Izvjestilac: Ermin Musa.

Informacija o provođenju lokalnog akcionog/akeijskog plana za općinu Vareš u 2023. godini.
Izvjestilac: Ermin Musa.

Informacija o realizovanim projektima deminiranja kao i preostaloj sumnjivoj površini na
području općine Vareš za 2023. godinu.

Izvjestilac: Ibrahim Spahić.

Tekuća pitanja

Ad. 1.
(Izvještaj o izvršenju budžeta Općine Vareš zaperiod 0]. 01.2024. do 31.03.2024. godine.

(Pregledprihoda, primitaka ifinansiranjapo ekonoma-kim kategorijama)

Komisija za privredu, finansije i budžet na 18. sjednici održanoj 23.05.2024. godine
jednoglasnojedonijela sljedeći Zaključak:

— Komisija prihvata Izvještaj o izvršenju budžeta Općine Vareš za period 01.01.2024. do
31.03.2024. godine (Pregled prihoda, primitaka i finansiranja po ekonomskim kategorijama) i

isti upućuje Vijeću na razmatranje.

lzvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Izvještaj o izvršenju budžeta Općine Vareš za period 01.01.2024. do 31.03.2024. godine - (Pregled
prihoda, primitaka i finansiranja po ekonomskim kategorijama).

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da sa 7 glasova ,,ZA“ i 7
glasova ,,PROT “ (trenutno odsutna vijećnica Sahudina Beganović) nije usvojen

Izvještaj o izvršenju budžeta Općine Vareš zaperiod 01.01.2024. do 31.03.2024. godine.
(Pregledpri/mda,primitaka ifinansiranja pa ekonomskim kategarijama)



Ad. 2.
(Prijedlog Odluke o povjeravanju na upravljanje i

raspolaganjeopremom zaprikupljanjeotpadu JKP d.o.o. Vareš)

Komisija za Statutarna pitanja i propise na 28. sjednici održanoj 27.04.2024. godinejednoglasno
je donijela sljedećiZaključak:

- Komisija za statutarna pitanja i propise nema primjedbi na Prijedlog Odluke o
povjeravanju na upravljanje i raspolaganje opremom za prikupljanje otpada JKP
d.o.o. Vareš i isti upućujeVijeću na razmatranje.

lzvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje
Prijedlog Odluke o povjeravanju na upravljanje i raspolaganje opremom za prikupljanje otpada JKP
d.o.o. Vareš.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 13
glasova “ZA" (trenutno odsutni vijećnici Šaban Ibrišimović i Sahudina Beganović) usvojena

Odluka opovjeravanjuna upravljanje i raspolaganje opremom zuprikupljanjeotpada
JKP d.o.o. Vareš Odluku o otpisu sumnjivih i spornihpotraživanja.

Ad. 3.
(Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke oprodaji nekretnina

neposrednom pogodbom radi ablikovmijugrađevinske čestice)

Komisija za Statutarna pitanja i propise na 29. sjednici održanoj 25.06.2024. godine
jednoglasnoje donijela sljedeći Zaključak:

- Komisija za Statutarna pitanja i propise nema primjedbi na Prijedlog Odluke o
stavljanju van snage Odluke o prodaji nekretnina neposrednom pogodbom radi
oblikovanjagrađevinske čestice i istu upućujeVijeću na razmatranjei usvajanje.

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Prijedlog Odluke o stavljmju van snage Odluke o prodaji nekretnina neposrednom pogodbom radi
oblikovanja građevinske čestice.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 13
glasova “ZA" (trenutno odsutni vijećnici Šaban lbrišimović i Sahudina Beganović) usvojena

Odluku o stavljanju van snage Odluke o prodaji nekretnina
neposrednom pogodbam radi oblikovanju građevinskečestice.



Ad. 4.
(Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina neposrednom
pogodbom radi oblikovanja građevinske čestice)

Komisija za Statutarna pitanja i propise na 29. sjednici održanoj 25.06.2024. godine
jednoglasnoje donijela sljedeći Zaključak:

- Komisija za Statutarna pitanja i propise nema primjedbi na Prijedlog Odluke o
prodaji nekretnina neposrednom pogodnom radi oblikovanja građevinske čestice i

istu upućuje Vijeću na razmatranje i usvajanje.

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tacku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
PrijedlogOdluke o prodaji nekretnina neposrednom pogodbom radi oblikovanja građevinske čestice.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 15 glasova “ZA"
glasova usvojena

Odluka o prodaji nekretninaneposrednom
pogodbom radi oblikovanja građevinske čestice.

A II. 5.
(Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije informacioni/1
tehnologija u službi digitalnog razvoja Općine Vareš)

lzvjestilac je iz opravdanih razloga odsutan.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije informacionih tehnologija u službi digitalnog razvoja Općine
Vareš.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 15 glasova “ZA"
glasova usvojena

Odluka o usvajanju Strategije informacionih
tehnologija u službi digitalnog razvoja Općine Vareš.

Ad.6.

(PrijedlogRješenja o imenovanjuKomisije za odabir korisnika sredstava
Budžeta Općine Vareš za 2024. godinu , Grant za neprofitne m'gmnzacije)

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za odabir korisnika sredstava Budžeta Općine Vareš za
2024. godinu — Grant za neprofitne organizacije.



Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,Z “ usvojeno

Rješenje o imenovanju Komisije za odabir korisnika sredstava
Budžeta Općine Varešza 2024. godina— Grant zo neprofitne organizacije.

Ad.7.

(Izvještaj o radu JU ,, Centar za kulturu i edukaciju “ Vareš za 2023. godinu)

Direktorica Šejla Kapetanović upoznalaje Vijeće sa određenim informacijama koje se odnose
na rad javne ustanove, s akcentom na Kraljevski grad Bobovac.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Izvještaj o radu JU ,.Centar za kulturu i edukaciju“Vareš za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 14 glasova ,,ZA“ i 1

glasom ,,PROTIV“usvojen

Izvještaj o rada .]U ,,Centar za kulturu i edukaciju“Vareš za 2023. godina.

Ad78.

(Iriy'eštaj o radu JP ,, Veterinarskastanica" d.o.o Vareš za 2023. godinu)

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorenaje rasprava u kojoj su učestvovali vijeć 'ci Nedžad Mušanović (uz dato poj 'enje
izjavio je da će Klub vijećnika SDA podržali Izvještzy) i Emir Islamović (postavioje pitanje direktoru
,, da li postoji projekat za sortiranje objekta Veterinarske stanice i ako postoji kolika je njegova
vrijednost? ").

Direktor preduzeća Suljo Abadžija u svom obraćanju dao je odgovor da je projekat predat
Općini Vareš i za rekonstrukciju kompletne zgrade potreba su finansijska sredstva u iznosu oko
35.000,00 KM.

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu JP
__Veterinarska stanica“ d.o.o. Vareš za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj o radu JP ,,Veterinarska stanica“ d.o.o. Vareš za 2023. godinu.



Ad.9.

(I.-:\y'eštzy'o radu JU ,,Dotn zdravlja " Vareš za 2023. godinu)

lzvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorenaje rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Kruno Riđić (skrenuo pažnju na stanje
terenskih ambulanti i na finansijske obave Općine prema JU Dom zdravlja Vareš), Emir Islamović
(skrenuo pažnju na dugperiod čekanja pacijenata na specialistic'ke preglede i u vezi toga postavio
pitanje ,, da li postoji mogućnost da se taj period čekanja skrati, odnosno da se broj dolaaaka
specijalista iz Zenicepovećabar na dvaputa mjesečno?“), Šaban Ibrišimović (upoznaoprisutne da se
provode aktivnosti na rješavanju vodosnabdijevanje terenske ambulante u Dragovićitna i u vezi tog
postavio pitanje ,, ukoliko se realizuje vodosnabdy'evanjeambulante, da li će ona početi sa radom? “).
Sahudina Beganović (uz pojašnjenje skrenula pažnju na zaštitu žena, mentalno zdravlje porodica i
postavila direktoru pitanje o mogućnosti formiranja tima sa nadležnim institucijama i pokretanja
inicijativeza zaštitu prava i života),

Direktor Fikret Opena upoznao je prisutne o radu i aktivnostima ustanove i početku rada
patronažne službe kojoj je zadatak da pored zdravstvenog stanja stanovnika, vodi računa i o
socijalnom stanju uz suradnju sa Centrom za socijalni rad, policijom i općinskim službama, a sve u
cilju poboljšanja situacije stanovnika na opć' ' Vareš. Također je izjavio da JU Dom zdravlja već
pokrenula aktivnosti u vezi predloženog od vij nice Sahudine Beganović

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu JU
,,Dom zdravlja“ Vareš za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 14 glasova ,,ZA“ i 1

,,SUZDRZANIM“ glasom usvojen

Izty'eštoju rodu JU ,,Dom zdravlja“ Vareš za 2023. got/inu.

Ad.10.

(Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom
postupku svih općinskih službi za uprm/u u 2023. godini)

lzvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku svih općinskih službi za upravu u 2023,
godini.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj o rješavanjuupravni/t stvari u upravnom
postupku svili općinski/t službi za upravu u 2023. godini.



Ad.11.

(IzvještajKomisije za procjenu prometne
vrijednosti nekretnina za 2023, godinu)

lzvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda,

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje
Izvještaj :) Komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj Komisije zaprocjenuprometne
vrijednosti nekretninaza 2023. godina.

Ad.]Z.

(Izw'eštaj a radu Saveta mjesnihzajednica za 2023. godina
(mjesne zajednice: Brgule, Budvželje, Dabravine, Dragovići.
Dubošlica, Javornin Kadarie'i, Ligatići, .Mir, Pagar, Pržići,

Srriježevo, StupniDo, Vareš Majdan i Vijaka)

Izvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici:Kruno Riđić (skrenuopažnju na mjesne
zajednice koje nisu dastavile izvještaj i određene probleme u mjesnim zajednicama koje se odnose na
stanje puteva, rasvjete, objekata, odvoza smeća i pomoći u izradi izw'eštaja i sl.) i Emir lslamović
(podsjetioje prisutne na Zaključak Vijeća kojim je zatražena da sve mjesne zajednice otvore tekući
račun u vezi s tim traži da OV zauzme stav da se da se zaključak ispoštuje, jer postoje mjesne
zajednice koje nisu otvorile račun, uz dato pojašnjenje predložio je inicijativu o mogućnostiplaniranja
određeni/7 sredstava u budžetu za narednu godina koja bi bila namijenjena za rad predsjednika
ny'esnih zajednica).

Sekretar Merad Dido u svom obraćanju dao je dodatno pojašnjenje i odgovorio na postavljena
pitanja vijećnika u raspravi.

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta
mjesne zajednice Brgule za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjednvajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 14
glasova ,,ZA“ (odsutan vijećnik Asmir Cizmo) usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Brgale za 2023. godinu.

Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice
Budoželje za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika vpredsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa l4
glasova ,,ZA“ (odsutan vijećnik Asmir Cizmo) usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Budaželje za 2023. godina.
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Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice
Dabravine za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,Z “ usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Dabravine za 2023. godinu.

Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice
Dragovići za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da sa 7 glasova ,,ZA“, 7
glasova ,,PROTIV“ i 1 ,,SUZDRZANIM“ glasom nije usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Dragovići za 2023. gadinn.

Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice
Duboštioa za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj U radu Savjeta mjesne zajednice Dubašticrl za 2023. gadinu.

Predsjedavajuća OV stavilaje izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Javornik
za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Javornik za 2023. godinu.

Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Kadarići
za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj 0 radu Savjeta mjesne zajednice Kudarići za 2023. godina.

Predsjedavajuća OV stavilaje izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Ligatići
za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“i usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Ligatići za 2023. godina.

Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Mir za
2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajedniceMir za 2023. godina.
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Predsjedavajuća OV stavilaje izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Pogar za
2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj O radu Savjeta mjesne zajednice Pogar za 2023. godina.

2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj u radu Savjeta mjesne zajednice Pržićiza 2023. godina

Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeia mjesne zajednice
Striježevo za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Striježeva za 2023. gadinu.

Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Stupni
Do za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,Z “ usvojen

Izvještaj a radu Savjeta mjesne zajednice Stupm'Da za 2023. godinu.

Predsjedavajuća OV stavilaje izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Vareš
Majdan za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice VarešMajdan za 2023. godinu.

Predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta mjesne zajednice Vijaka
za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen

Izvještaj a radu Savjeta mjesne zajednice Vijaka za 2023. gadinu.
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Na osnovu diskusije u raspravi predsjedavajuća OV predložila je i stavila na izjašnjavanje
sljedeći

Zaključak:

— Daje se rok od 30 dana savjetima mjesnih zajednica koje nisu dostavile Izvještaj za
2023. godinu, da isti dostave, u suprotnom Jedinstveni općinski organ odnosno
nadležni organ će razmotriti situaciju eventualnog vraćanja sredstava mjesnim
zajednicama koje nisu dostavile navedeni Izvještaj. Mjesne zajednice koje nisu
dostavilo Izvještaj savjeta mjesnih zajednica su: MZ Borovica, MZ Daštansko, MZ
Kokoščic'i,MZ Neprivaj, MZ Oćevija, MZ Planinica, MZ Ravne, MZ Strica-Zruđe i
MZVareš.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 15
glasova ,,ZA“ usvojen predloženiZaključak.

Ad.l3.
(Izvještaj o provođenju Odluke o komunalnom

redu općine Vareš u 2023. godini)

izvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izj njavanje
izvještaj o provođenju Odluke o komunalnom redu općine Vareš u 2023. godini.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje daje jednoglasno sa 14
glasova ,,ZA“ (odsutan vijećnik Saban lbrišimović) usvojen

Izvještaj o provođenju Odluke o komunalnom
redu općine Vareš u 2023. godini.

Ad.“.
(Informacija o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2023. godinu)

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Kruno Riđic' (mišljenja je da su
koneesione naknade u većini slučajeva niske, skrenuo pažnju na uništene puteve uslijedprometovanja
kamiona), Mario Mirčić &redložio je da se ispred Vijeća uputi Zahtjev prema Mizistarstvn za
gospodarstvo ZDK za izmjenu svih koncesionih naknada iz materijalnih resursa koji se ostvaruju na
našoj općini. Da se sve naknade povećaju i to u proeentualnom iznosu od ostvarenog prihoda onih
koji ostvaruju prihode na našoj općini od naših resursa), Dario Dodik (uz pojašnjenje skrenuo pažnju
da izvršna vlast dio sredstava od koncesija treba da uloži u uređenje puteva), Nikola Šimić (skrenuo
pažnju na prekomjerno uništavanje odnosno iskorištavanje lokalnih i regionalnih cesta i zakon koji
reguliše tu materiju), Emir Islamović (postavio pitanje u vezi prijedloga vijećnika Mirčića da li će se
tražiti povećanje naknade i za istraživačke radove).
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Zaključenaje rasprava i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje predloženi
Zaključak:

- Traži se od Ministarstva za privredu Vlade ZDK da izvrši korekciju (povećanje)
cijena svih koneesionil] naknada koje se ostvaruju na području općine Vareš i to u
procentualnom iznosu koji bi se odbijao od ostvarenogprihoda kompanija.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 14
glasova ,,ZA“ (odsutan vijećnik Saban Ibrišimović) usvojen predloženi Zaključak.

Predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k znanju

Informacija o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2023. godina.

Ad.15.

(Informacija o provođenju lokalnog
akcionog/akcijškogplana za općinu Vareš 14 20234 godini)

lzvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak
daje Vijeće primilo k znanju

Informacija o provođenju lokalnog
nkciunog/nkcijskug plana za općinu Vareš u 2023. godini.

Ad.16.

(informacija o realizovanimprojektima denziniranja kao ipreosta/oj
sumnjivojpovršini napodručju općine Vareš za 2023. godinu)

lzvjestilaoje iz opravdanih razloga odsutan.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali: vijećnik Kruno Ridić (postavio pitanje ,, kada bi
se moglo izvršiti deminiranje na području općine Vareš? “), vijećnik Emir Islamović (postavio pitanje
..da li Općina Vareš aplicira za neke projekte koji su vezani za deminiranje7“) i Općinski načelnik
Zdravko Marošević koji je dao odgovore na postavljena pitanja vijećnika.

Zaključenaje rasprava i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak daje Vijeće primilo k
znanju

Informaciju a realizavanim projektima deminiranjakao i preostaloj
sumnjivojpavršininapodručja općine Vareš za 2023. godina.

Predsjedavajuća OV dalaje pauzu u trajanju od 10 minuta.
Nastavljenoje sa radom sjednice.
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I.

a)

b)

Ad.17.
(Tektlćupitanja. )

Dopis , prijedlozi po zaključku OV u vezi rješavanja problematike oko prostorija JU Centar
za socijalni rad Vareš bi'oj101/06-3l-760-2/24 od 13.06.2024. godine i broj:0]/06431—760-
1/24 od 15.05.2024. godine.
Ispred JU Centar za socijalni rad Vareš Kasim Fatić u svom obraćanju prezentirao je
eventualne prijedloge za rješavanje problematike oko prostorija ustanove. Također je
upoznao prisutne o pokrenutim aktivnostima sa općinskim službama (predložena je
potencijalna lokacija za izgradnju novog objekta Centra), a sve u cilju adekvatnog rješavanja
navedenog pitanja. Izjavio je daje potrebno da Vijeće da preporuku J'U Centar za socijalni
rad kao bi ustanova mogla aplicirati po Javnom oglasu Federalnog ministarstva rada i

socijalne politike.
U raspravi su učestvovali: Općinski načelnik Zdravko Marošević, predsjedavajuća OV
Mahira Brkić i vijećnik Dario Dodik.
Nakon rasprave predsjedavajuća OV predložilaje i stavila na izjašnjavanje sljedeće

Zaključke:
Daje se Preporuka JU ,,Ceutar za socijalni rad“ Vareš da aplicira na Poziv za
predlaganje projekata za finansiranje s pozicije Kapitalnog transfera drugim nivoima
vlasti i fondovima— Sulinansiranje projekata za centre za socijalni rad i javne ustanove
socijalne zaštite broj: 05-11/13-1269/24 od 31.05. 2024. godine, a sve u vezi Odluke o
usvajanju Programa utroška sredstava s kriterijima raspodjele sredstava ,,Kapitalni
transferi drugim nivoima vlasti i fondovima , Sutinansiranjc projekata za centre za
socijalni rad ijavne ustanove socijalne zaštite“ utvrđenog Budžetom Federacije Bosne i
Hercegovine za 2024. godinu Federalnom ministarstvu rada i socijalne politike
(,,Službene novine Federacije Bih“ broj: 33/24), koja je donesena na 33. sjednici Vlade
Federacije Bosne i Hercegovine.
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja.

Ukoliko postoji interes od strane JPU Dječije obdanište Vareš za prostorije koje koristi
JU Centar za socijalni rad Vareš (ukupne površine 33m ), da'javna ustanova ustupi te
prostorije Dječijemobdaništu za proširenje koje'je njima potrebno

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da su jednoglasno sa 14
glasova ,,ZA“ (odsutan vijećnik Šaban Ibrišimović) usvojeni predloženiZaključci

Informacija brojz02/3—l349/24 od 27.05.2024. godine dostavljena od Službe za prostomo
uređenje po Zaključku Kolegija OV sa 37. sjednice održane 22.05.2024. godine. Zaključkom
je zatraženo od Općinskog načelnika izjašnjenje zašto nije pripremljena Odluka vezana za
Presude Kantonalnog suda u Zenici broj: 04 0 U 013729 23 U 3 od 08. 04.2024 godine
tužitelja BBM-VAREŠ d.o. () Vareš! Presudi broj: 04 0 U 014605 23 U 2 od 09.042024
godine tužitelja Rudnik Željezne rude d.o.o. Vareš u stečaju.

U raspravi su učestvovali: predsjedavajuća OV Mahira Brkić dam/to je referira/apojedine
navode u Informaciji koje se odnose na nju lično), Općinski načelnik Zdravko Marošević
(izjavioje da je ova lemuri/m isključivo problem organa uprave i njegovogfunkcionisanja,
dao je određena pojašnjenja iz nadležnosti poslodavca 1' službi organa uprave kao i
dešavanjma koja su vezano za pripremu odluke po PresudamaKantonalnog suda), vijećnik
Emir Islamović (uputio je sugestiju Općinskom načelniku da u što kraćem roku sa službama
organa uprave završi potrebne radnje vezano za Presude Kantonalnog suda kako bi investitor
nastavio svoju proceduru).

Dopis broj: R-200/24 od 31.05. 2024. godine dostavljen od Općinskog pravobranilaštva, a u
vezi rasprave vijećnika pod tačkom ,,Tekuća pitanja“ na 34. sjednici OV održanoj
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29.04.2024. godine. Raspravajevođena o Presudama Kantonalnog suda u Zenici broj: 04 0 U
013729 23 U 3 od 08.042024. godine tužitelja BBM-VAREŠ d.o.o. Vareš i Presudi broj: 04
0 U 014605 23 U 2 od 09.04.2024, godine tužitelja Rudnik Željezne rude d.o.o. Vareš u
stečaju. U raspravi se raspravljalo i () nadležnostima Općinskog pravobranioea.

4. Dopis broj:03»06/24od 21.06.2024. godine dostavljen od Savjeta mjesne zajednice Budoželje
u vezi nedostatka pitke vode na području Mjesne zajednice Budoželje.
JKP d.o.o. Vareš Vijeću je dostavilo Informaciju u vezi poteškoća oko vodosnabdijevanja
stanovništva u naseljima Budoželje, Neprivaj i Mačak, broj: 340»06/24 od 26.06.2024. godine
i Zaključke Nadzornog odbora JKP d.o.o. Vareš, broj: 342-06/24 od 27.06.2024. godine.
Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici Emir Islamović, Dario Dodik, Mario
Mirčić, Općinski načelnik Zdravko Marošević, predsjedavajuća OV Mahira Brkić i sekretar
OVMersad Dido.

Nakon rasprave predsjedavajuća OV predložilaje i stavila na izjašnjavanje sljedeći
Zaključak:

- ,,Da JKP d.o.o. Vareš upotrijebi sve raspoložive resurse kako bi se prije svega otkrio
problemjkvar na vodovodu MZ Budoželje uz eventualno sufinansiranje od strane
Općine Vareš ako je to potrebno. Apeluje se na Općinskog načelnika i JKP d.o.o.
Vareš da ukoliko se ukaže potreba u MZ Budoželje, na odgovarajući način dostavi
dovoljno pitke vode dok se ne riješi problem vodosnabdijevanja.“

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 14
glasova ,,ZA“ (odsutan vijećnik Saban Ibrišimović) usvojen predloženiZaključak.

5. Dopis—Žalba na Odluku Nadzornog odbora JP ,,Vareš-stan“ d.o.o, Vareš, brojz235/24 od
21.05.2024. godine dostavljen od zakupaca/korisnika usluga zakupa garaža/poslovnih
prostora, a u vezi povećanja naknade za zakup. Dopisje upućen ijavnom preduzeću.

Predsjedavajuća OV uz dato pojašnjenje je konstatovala da Općinsko vijeće Vareš nije
nadležno za rješavanje problema koji su navedeni u dopisu, a koji se odnosi na
poskupljenjenaknade za zakupnine.To je isključivo odnos između zakupca i JP ,,Vareš-
stan“ d.o.o. Vareš, te isto zakupci/korisnici trebaju rješavati sa javnim preduzećem.

6. Informacija sa dostavljenim odgovorima na pitanja koja su vijećnici postavili na 34. sjednici
OV nakon diskusije u vezi MHE ,,Tribija“ Vareš. Informaciju brojzR-126/24 od 1705.2024.
godine dostavljenaje od Općinskog pravobranilaštva.

7. Vijećnik Dario Dodik traži informaciju kada će Vijeće biti upoznato sa dopisom Samira
Kovačevića. Predsjedavajuća OV uz pojašnjenje izjavila je da će dopis biti razmatran na
narednoj sjednici OV.

Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.
Sjednicaje završena u 17.25 sati.
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